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Αγαπητές/οι Συνάδελφοι,  
 
 

Tην Τετάρτη 04/10/2017 το Δ.Σ. του ΠΣΕΦΑ από κοινού με την 
Ομοσπονδία Ενέργειας συναντήθηκαν με τον Πρόεδρο κ Διευθύνοντα 
Σύμβουλο και τον Διευθυντή Δραστηριοτήτων Διοικητικών Υπηρεσιών του 
ΔΕΣΦΑ. 
Η συνάντηση πραγματοποιήθηκε στα πλαίσια των επαφών που έχει 
προγραμματίσει  και ζητήσει η Ομοσπονδία Ενέργειας  με τις Διοικήσεις των 
εταιριών του κλάδου που απασχολούν εργολαβικούς με την ταυτόχρονη 
παρουσία  εκπροσώπων των σωματείων τους ανά εταιρία για την επίλυση του 
διαχρονικού θέματος της εργολαβοποίησης. 
 
 

Ο Πρόεδρος της Ομοσπονδίας και το Δ.Σ. του ΠΣΕΦΑ αφού έθεσαν 
υπόψη της Διοίκησης την πάγια θέση τους  για ένταξη του συνόλου του 
εργολαβικού προσωπικού που καλύπτει πάγιες και διαρκείς ανάγκες στο 
μόνιμο προσωπικό της εταιρίας με ισότιμα δικαιώματα ζήτησαν να εκκινήσει 
επίσημος διάλογος  για να διερευνηθεί αν είναι εφικτή η εύρεση κοινού τόπου 
που θα οδηγήσει στην λύση του προβλήματος μέσα από ένα κοινά αποδεκτό 
σχεδιασμό για την πλήρη απορρόφηση του εργολαβικού προσωπικού και την 
εξάλειψη του φαινομένου της εργολαβοποίησης. 
 
 

Επαναλάβαμε επίσης τα θέματα που προκύπτουν από την συγκεκριμένη 
σχέση εργασίας όπως είναι η μη δυνατότητα εξέλιξης, οι μισθολογικές 
ανισότητες και τα προβλήματα, λίγα μεν αλλά υπαρκτά, με κάποιες από τις 
ανάδοχες εταιρίες. 
Ο Πρόεδρος κ Διευθύνων Σύμβουλος αφού τόνισε  ότι στην παρούσα φάση της 
ιδιωτικοποίησης της εταιρίας δεν υπάρχει η δυνατότητα να γίνει καμία 
μεταβολή αποδέχτηκε να ξεκινήσει  διάλογος που θα καταγράψει τις 
εκατέρωθεν  προτάσεις  και θα διερευνήσει  αν μπορεί να υπάρξει προσέγγιση 
και κοινός σχεδιασμός ως πρόταση για μετά το πέρας της διαδικασίας 
ιδιωτικοποίησης.  Ως ημερομηνία πρώτης συνάντησης ορίσθηκε η 20/10/2017. 



Συνάδελφοι, 
 
Δεν είμαστε αιθεροβάμονες. Αντιλαμβανόμαστε ότι υπάρχουν δυσκολίες. 
 

Θεωρούμε όμως ως ένα Θετικό πρώτο βήμα την αποδοχή από την 
Διοίκηση του διαλόγου, έστω και με αυτές τις προϋποθέσεις και θα 
προσπαθήσουμε να συμβάλλουμε ώστε να βρεθεί κοινά αποδεκτή πρόταση για 
λύση του χρόνιου προβλήματός μας και η οποία σαφώς  θα τελεί της 
εγκρίσεώς σας μέσα από τα συλλογικά όργανα. 
 
 

 

Για το Δ.Σ. 

 

 

 


